
INTERVIU 

Drumul către 
performanță- un dialog 
cu antrenorul Petruș 
Pârvu despre secretele 
din spatele succeselor 
echipei de fotbal a C. S. 
Chitila.

S-a deschis pista pentru 
biciclete de pe malul 
lacului!

Împreună putem salva 
vieți!
Haideți să ajutăm la 
cumpărarea unui aparat 
EKG pentru dispensarul 
Chitila.

WORKSHOP

Regal gastronomic fără 
egal  la ediția a cincea a 
Târgului de Toamnă al 
elevilor.
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SE DISTRIBUIE GRATUIT

Festivitate de Ziua Națională a României

Și pentru acest sfârșit de an, Primăria Chitila ne invită să intrăm în 
atmosfera Sărbătorilor cu un spectacol special, organizat cu ocazia 
aprinderii luminilor din bradul de Crăciun şi a celor care vor 
împodobi străzile oraşului. Evenimentul va avea loc sâmbătă, 9 
decembrie, pe platoul din fața Casei de Cultură „Tudor Arghezi”, iar 
organizatorii promit un spectacol unde vom simți cu adevărat magia 
venirii Crăciunului. În jurul bradului luminat de sutele de beculeţe 
şi ghirlande vor veni o mulţime de invitaţi, de la cei mai mici artişti, 
talentaţii copii din Ansamblul Grădiniței Voinicel, la soliștii 
„Dorulețul”-ui,vor fi recitaluri, colinde și numeroase suprize 
pregătite de echipa primăriei și ni se vor alătura în concerte 
speciale: Elena Gheorghe & Band și DJ Little. Vă așteptăm pe 9 
decembrie să aprindem împreună luminile Sărbătorilor peste orașul 
nostru și să trăim cu toții atmosfera fabuloasă a venirii Crăciunului.

Ziua Naţională a României va 
fi celebrată joi, 1 decembrie 
2017, de la ora 11.00, la 
Monumentul Eroilor din 
Chitila, printr-o serie de 
manifestări organizate de 
Primăria orașului, care vor 
debuta cu un ceremonial de 
omagiere și comemorare a 
făuritorilor unității, 
independenței și suveranității 
statului român. Evocarea 
actului istoric - Proclamația 

de la 1 decembrie 1918 - 
desfășurată în prezența 
oficialităților, a invitaților, 
reprezentanţilor comunităţii și 
ai unităţilor militare din 
Chitila, va marca cu bucurie și 
emoție acest moment sublim al 
istoriei românești și va fi 
urmată de o slujbă religioasă și 
de o depunere de coroane, în 
semn de omagiu adus eroilor 
chitileni căzuţi în lupta pentru 
reîntregire. Sunt invitați să 

participe toți chitilenii care 
doresc să onoreze în nume 
propriu această zi importantă.

CICLOTURISM

PUGILISM

Campionul pe care 
Chitila îl iubește:  o 
carieră strălucită în 
ring. pagina 5

SĂNĂTATE
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Sărbători magice,
dragi chitileni!

O călătorie în lumea 
fermecată a dansului, 
pentru cei mai mici 
chitileni.

TÂRG
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Continuăm modernizarea oraşului nostru
Acum, când ne apropiem de finalul anului, preocuparea 
administrației locale este să ducem către finalizare proiectele aflate 
în derulare, păstrând calitatea și parametrii prevăzuți, dar și să 
continuăm dezvoltarea orașului pregătind altele noi.

Dragii mei,

În acest sens, am avut în 
luna noiembrie o ședință 
extraordinară a Consiliului 
Local în care am aprobat un 
proiect de rectificare 
bugetară. Am constatat că 
am avut o colectare a 
veniturilor mai bună decât 
am estimat și că există un 
supliment de 1.134.000 lei 
la bugetul Local astfel că 
am reașezat prioritățile 
bugetare pe noi poziții și 
proiecte, pentru închiderea 
anului curent. Astfel, cea 
mai mare parte a sumelor 
disponibile am prevăzut-o 
pentru a cumpăra integral 
cantina și terenul aferent de 
la UTREC, acolo unde vom 
începe anul viitor
construcția unui centru 
medical multidisciplinar 
ultramodern. Un centru 
medical mult promis, 
necesar și așteptat de către 
cetățeni, pe care nu îl 
puteam demara din cauza
proprietății asupra clădirii și 
pe care vrem să îl și 
inaugurăm până la finele lui 
2018.
Au mai fost, apoi, mici 
rectificări și reașezări de 
sume pe proiectele unde 
banii nu au fost cheltuiți. 
Așa este cazul sumei 

repartizată pentru proiectul 
pasajului modernizat de la
gară, care nu a fost folosită 
din cauză că 
MinisterulTransporturilor nu 
a soluționat nici până acum 
trecerea pasajului în 
administrarea locală. Astfel 
că, am decis să repartizăm 
deocamdată banii bugetați 
pentru acesta către alte 
proiecte de investiții. De 
exemplu: pentru 
destufizarea pârâului Mangu 
unde lucrăm în forță, apoi 
pentru lucrările de
modernizare a sălii de sport 
de la Baza Sportivă din 
Cartier, unde vom avea 
tribună cu 300 de locuri, 
climatizare și alte condiții de 
top. Am găsit resurse și 
pentru a întregi investiția
făcută cu pista de biciclete 
finanțând plantările de 
arbori și iluminatul public, 
care au și fost finalizate 
zilele acestea. Acolo nu 
aveam alocat buget de la 
începutul anului, dar 
iluminatul era absolut 
necesar, atât pentru a 
crește securitatea celor care 
locuiesc în zonă, cât și 
pentru confortul sporit al 
celor care folosesc pista. 
Am decis, de asemenea, să 
susținem eforturile 
umanitare pe care le face 

Parohia Chitila 1 pentru a 
ridica și oferi copiilor cu
nevoi speciale un Centru 
socio-medical, cu suma de 
30.000 de lei. Această 
reașezare bugetară a venit 
la timp, astfel încât să 
închidem anul cu bine, fără 
datorii și să finalizăm
multitudinea de proiecte pe 
care primăria le are în 
derulare. Avem gata toate 
studiile de fezabilitate făcute 
pe Planul Național de 
Dezvoltare Locală și, acum 
că termenul de depunere a 
fost prelungit, vreau să le 
depunem integral la 
Ministerul Dezvoltării până 
în 30 noiembrie, ca să fim în 
termen și să putem semna 
contractele în perioada 
următoare. Avem de 
asemnea și studiul de 
fezabilitate pentru noua 
școala cu clasele 0-4, cu 24 
de săli de clasă, pe care 
vreau să o facem anul viitor, 
un proiect de 5.200.000 de 
euro de care cred că toți 
concetățenii noștri vor fi 
mândri și le va plăcea foarte 
mult. În afară de aceasta 
am pornit să facem și 
pregătirea pentru iarnă și, 
împreună cu prestatorul 
nostru de servicii, 
Romprest, organizăm deja, 
pe sectoare de oraș, 

echipele - cu responsabili 
de zonă - care să fie 
pegătite pentru 
deszăpezire. 
Parcul de utilaje pe care îl 
avem la dispoziție este 
compus din 5 utilaje 
Unimob, foarte puternice si 
eficiente și 3 
buldoexcavatoare, plus
basculantele aferente 
pentru transportarea 
zăpezii atunci când va fi 
necesar să o ridicăm. 
Pe lângă acestea, avem și 
un număr de 20 de 
persone angrenate în 
această activitate, astfel 
încât putem spune 
chitilenilor că stăm mai 
bine decât anul trecut. 
Primăria este pregătită 

pentru iarnă și cu alte 
utilaje suplimentare dacă 
va fi nevoie și sunt sigur 
că vom face față acestei 
ierni care se anunță, așa 
cum ne spun meteorologii, 
mai vitregă decât anii 
trecuți când, totuși, nu am 
avut nici un fel de 
probleme. Vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail:
primar@primariachitila.ro
sau la audienţele unde vă
aștept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Pista de cicloturism din Chitila
O veste bună pentru iubitorii plimbărilor pe două roţi din Chitila și 
nu numai: Primăria a finalizat construcția uneia dintre cele mai 
moderne piste pentru biciclişti și a deschis-o circulației.
Pista de biciclete promisă 
cetățenilor orașului este accesibilă 
din această lună, ultimele lucrări 
de peisagistică și accesorizare 
fiind deja terminate, pista fiind 
inaugurată oficial și deschisă 
accesului cicloturistic. Proiectul 
velo-pistei, conceput, executat și 
finanțat de Primăria Chitila 
(investiția a fost în valoare de 
950.000 de lei), constituie încă o 
premieră urbanistică, așa cum ne-
au obișnuit edilii noștri, Chitila 
devenind astfel singurul oraș din 
județul Ilfov care deține și oferă 
cetățenilor o pistă de biciclete 
dedicată, modernă și complet 
accesorizată. Pista este gândită 
ca un drum independent și 
delimitat de-a lungul malului 
lacului, destinat circulației 
bicicletelor, accesul pe acesta cu 
mașini sau motociclete fiind strict 
interzis.
Pista este separată nu doar printr-
un marcaj special, dar şi de o 
zonă de tamponare pentru o 
siguranţă mai mare pentru 
biciclişti, fiind protejată cu 
balustradă pe toată lungimea 
segmentelor cu taluzul înălțat de 
la malul apei. Pista are o lungime 

de aproape un kilometru de-a 
lungul apei, pornește de la podețul 
din Parcul Dendrologic până la 
drumul de centură Chitila-
Mogoşoaia, are două sensuri, 
fiecare cu o lăţime de un metru, 
are borduri de siguranţă rutieră şi 
a fost executată cu balast 
stabilizat cu ciment, aşezat pe pat 
de nisip stabilizat și finisat cu un 
strat asfaltic de uzură. De-a lungul 
gabioanelor s-au plantat 150 de 
salcii și 70 de chiparoși, în 
aliniamentul malului, care asigură 
bordarea lacului, completează 
peisajul și creează un aliniament 
verde, nou. S-a asigurat iluminatul 
nocturn cu 44 de stâlpi dedicați, 
cu reflector orientabil pe bază de 
led-uri, ceea ce face ca noua 
facilitate să fie accesibilă și sigură 
și după lăsarea întunericului.
Reprezentanţii primăriei consideră 
acest prim traseu ca fiind prioritar 
în cadrul unui program mai amplu, 
ce va include cele mai importante 
zone de agreement ale Chitilei și 
ale împrejurimilor, iar în viitor, 
după extinderea rețelei velo, se 
prevede să existe și locuri de 
popas, amenajate cu rasteluri şi 
mobilier stradal (precum bănci şi 

Pentru a nu fi luaţi prin 
surprindere, locuitorii oraşului 
Chitila sunt sfătuiţi să facă 
pregătirile necesare pentru 
sezonul rece. În acest sens, pentru 
confortul familiei şi eliminarea 
unor eventuale riscuri, propunem 
următoarele măsuri: pregătirea 
sobelor pentru încălzirea locuinţei 
să se facă în primul rând cu 
verificarea şi curăţarea coşurilor 
de evacuare a fumului; încăperile 
să se aerisească permanent şi să 
nu adormim înainte de a se stinge 
focul din sobă; centralele termice 
sau instalaţiile de încălzire cu gaze 
naturale să fie verificate numai de 

personal autorizat; să nu folosim 
ca sursă de căldură instalaţii 
improvizate şi să ne asigurăm că 
detectorul de gaze cu electrovalvă 
funcţionează în condiţii optime. 
De asemenea, este interzis şi se 
sancţionează abandonarea 
resturilor vegetale din propria 
gospodărie prin locuri virane sau 
la marginea oraşului, acestea 
trebuind depozitate lângă pubelele 
cu resturi menajere, urmând a fi 
ridicate de serviciile locale 
specializate în acest sens. 
Este interzis şi se sancţionează 
arderea resturilor vegetale ca o 
soluţie uşoară şi la îndemână, 

Știri

Se lucrează susținut pentru ca micuții din Chitila să aibă un nou loc
de joacă igienizat și modernizat

Edilii orașului Chitila vor 
finaliza în luna decembrie 
încă una din seria de acţiuni 
destinate înfrumuseţării şi 
modernizării oraşului: va fi 
redeschis locul de joacă din 
Parcul CFR, modernizat, 
igenizat, reabilitat complet 
și dotat cu pavaj din cauciuc 
antitraumă. Lucrările 
efectuate au constat în 
principal în ecologizarea 
completă și curățarea 
locului care amenința să 
devină impracticabil 
din cauza deșeurilor 
aruncate aici.  Echipele de 

muncitori au procedat 
inițial la  demontarea 
echipamentelor de joacă 
pentru a elibera partea de 
infrastructură apoi au 
trecut la refacerea 
infrastructurii de beton cu 
un strat nou turnat pentru 
stabilizare și pentru 
refacerea planeității, iar în 
scurt timp se va trece 
turnarea stratului special de 
cauciuc moale, poros, de tip 
antitraumă și de 
repoziționare a aparatelor 
de joacă pe noul suport  
colorat în nuanțe vesele și 

extrem de atractiv.
Spațiul de joacă, de 300 de 
mp, curat și modernizat va 
fi deschis în curând 
accesului public, copiii abia 
așteptând să testeze 
aparatele pregătite special 
pentru ei, iar părinții 
apreciind în special 
inițiativa avută în realizarea 
unui loc de joacă modern, 
igenizat și dotat cu utilaje 
omologate, dar și faptul că 
suprafața de joacă este 
antitraumă pentru a proteja 
copii împotriva rănirilor 
accidentale.

activitate nepermisă de normele de 
mediu, ca și incendierea vegetaţiei 
aflată pe suprafeţele agricole.
Revenim şi aducem în atenţia 
locuitorilor obligaţia fiecărui 
proprietar de locuinţă de a încheia 

poliţa de asigurare împotriva 
dezastrelor naturale. 
Precizăm că, în situaţia 
nerespectării acestei obligații, 
sancţiunea este în cuantum de 500 
lei.

coşuri de gunoi) și chiar instalaţii de 
umflare a pneurilor şi de verificare a 
presiunii acestora. Pista pentru 
biciclete nu este doar o facilitate 
nouă de recreere și petrecere a 
timpului liber pentru chitileni, ci, de 
asemenea, noua infrastructură 
poate promova conceptul de 

turism sustenabil la nivelul Chitilei, 
oferind accesul la peisajul 
extraordinar al lacului și al viitorului 
parc natural al Văii Mangului. 
Inițiativa a fost primită foarte 
bine în rândul cetățenilor orașului, 
amatori sau nu de plimbări pe două 
roti. 

POLIŢIA LOCALĂ CHITILA
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Continuăm modernizarea oraşului nostru
Acum, când ne apropiem de finalul anului, preocuparea 
administrației locale este să ducem către finalizare proiectele aflate 
în derulare, păstrând calitatea și parametrii prevăzuți, dar și să 
continuăm dezvoltarea orașului pregătind altele noi.

Dragii mei,

În acest sens, am avut în 
luna noiembrie o ședință 
extraordinară a Consiliului 
Local în care am aprobat un 
proiect de rectificare 
bugetară. Am constatat că 
am avut o colectare a 
veniturilor mai bună decât 
am estimat și că există un 
supliment de 1.134.000 lei 
la bugetul Local astfel că 
am reașezat prioritățile 
bugetare pe noi poziții și 
proiecte, pentru închiderea 
anului curent. Astfel, cea 
mai mare parte a sumelor 
disponibile am prevăzut-o 
pentru a cumpăra integral 
cantina și terenul aferent de 
la UTREC, acolo unde vom 
începe anul viitor
construcția unui centru 
medical multidisciplinar 
ultramodern. Un centru 
medical mult promis, 
necesar și așteptat de către 
cetățeni, pe care nu îl 
puteam demara din cauza
proprietății asupra clădirii și 
pe care vrem să îl și 
inaugurăm până la finele lui 
2018.
Au mai fost, apoi, mici 
rectificări și reașezări de 
sume pe proiectele unde 
banii nu au fost cheltuiți. 
Așa este cazul sumei 

repartizată pentru proiectul 
pasajului modernizat de la
gară, care nu a fost folosită 
din cauză că 
MinisterulTransporturilor nu 
a soluționat nici până acum 
trecerea pasajului în 
administrarea locală. Astfel 
că, am decis să repartizăm 
deocamdată banii bugetați 
pentru acesta către alte 
proiecte de investiții. De 
exemplu: pentru 
destufizarea pârâului Mangu 
unde lucrăm în forță, apoi 
pentru lucrările de
modernizare a sălii de sport 
de la Baza Sportivă din 
Cartier, unde vom avea 
tribună cu 300 de locuri, 
climatizare și alte condiții de 
top. Am găsit resurse și 
pentru a întregi investiția
făcută cu pista de biciclete 
finanțând plantările de 
arbori și iluminatul public, 
care au și fost finalizate 
zilele acestea. Acolo nu 
aveam alocat buget de la 
începutul anului, dar 
iluminatul era absolut 
necesar, atât pentru a 
crește securitatea celor care 
locuiesc în zonă, cât și 
pentru confortul sporit al 
celor care folosesc pista. 
Am decis, de asemenea, să 
susținem eforturile 
umanitare pe care le face 

Parohia Chitila 1 pentru a 
ridica și oferi copiilor cu
nevoi speciale un Centru 
socio-medical, cu suma de 
30.000 de lei. Această 
reașezare bugetară a venit 
la timp, astfel încât să 
închidem anul cu bine, fără 
datorii și să finalizăm
multitudinea de proiecte pe 
care primăria le are în 
derulare. Avem gata toate 
studiile de fezabilitate făcute 
pe Planul Național de 
Dezvoltare Locală și, acum 
că termenul de depunere a 
fost prelungit, vreau să le 
depunem integral la 
Ministerul Dezvoltării până 
în 30 noiembrie, ca să fim în 
termen și să putem semna 
contractele în perioada 
următoare. Avem de 
asemnea și studiul de 
fezabilitate pentru noua 
școala cu clasele 0-4, cu 24 
de săli de clasă, pe care 
vreau să o facem anul viitor, 
un proiect de 5.200.000 de 
euro de care cred că toți 
concetățenii noștri vor fi 
mândri și le va plăcea foarte 
mult. În afară de aceasta 
am pornit să facem și 
pregătirea pentru iarnă și, 
împreună cu prestatorul 
nostru de servicii, 
Romprest, organizăm deja, 
pe sectoare de oraș, 

echipele - cu responsabili 
de zonă - care să fie 
pegătite pentru 
deszăpezire. 
Parcul de utilaje pe care îl 
avem la dispoziție este 
compus din 5 utilaje 
Unimob, foarte puternice si 
eficiente și 3 
buldoexcavatoare, plus
basculantele aferente 
pentru transportarea 
zăpezii atunci când va fi 
necesar să o ridicăm. 
Pe lângă acestea, avem și 
un număr de 20 de 
persone angrenate în 
această activitate, astfel 
încât putem spune 
chitilenilor că stăm mai 
bine decât anul trecut. 
Primăria este pregătită 

pentru iarnă și cu alte 
utilaje suplimentare dacă 
va fi nevoie și sunt sigur 
că vom face față acestei 
ierni care se anunță, așa 
cum ne spun meteorologii, 
mai vitregă decât anii 
trecuți când, totuși, nu am 
avut nici un fel de 
probleme. Vă invit în 
continuare să îmi 
transmiteţi părerile, 
preocupările şi problemele 
voastre legate de 
comunitatea noastră direct 
pe adresa de e-mail:
primar@primariachitila.ro
sau la audienţele unde vă
aștept în fiecare marţi.

Cu drag,
Emilian Oprea

Întâlnire cu primarul tău

Pista de cicloturism din Chitila
O veste bună pentru iubitorii plimbărilor pe două roţi din Chitila și 
nu numai: Primăria a finalizat construcția uneia dintre cele mai 
moderne piste pentru biciclişti și a deschis-o circulației.
Pista de biciclete promisă 
cetățenilor orașului este accesibilă 
din această lună, ultimele lucrări 
de peisagistică și accesorizare 
fiind deja terminate, pista fiind 
inaugurată oficial și deschisă 
accesului cicloturistic. Proiectul 
velo-pistei, conceput, executat și 
finanțat de Primăria Chitila 
(investiția a fost în valoare de 
950.000 de lei), constituie încă o 
premieră urbanistică, așa cum ne-
au obișnuit edilii noștri, Chitila 
devenind astfel singurul oraș din 
județul Ilfov care deține și oferă 
cetățenilor o pistă de biciclete 
dedicată, modernă și complet 
accesorizată. Pista este gândită 
ca un drum independent și 
delimitat de-a lungul malului 
lacului, destinat circulației 
bicicletelor, accesul pe acesta cu 
mașini sau motociclete fiind strict 
interzis.
Pista este separată nu doar printr-
un marcaj special, dar şi de o 
zonă de tamponare pentru o 
siguranţă mai mare pentru 
biciclişti, fiind protejată cu 
balustradă pe toată lungimea 
segmentelor cu taluzul înălțat de 
la malul apei. Pista are o lungime 

de aproape un kilometru de-a 
lungul apei, pornește de la podețul 
din Parcul Dendrologic până la 
drumul de centură Chitila-
Mogoşoaia, are două sensuri, 
fiecare cu o lăţime de un metru, 
are borduri de siguranţă rutieră şi 
a fost executată cu balast 
stabilizat cu ciment, aşezat pe pat 
de nisip stabilizat și finisat cu un 
strat asfaltic de uzură. De-a lungul 
gabioanelor s-au plantat 150 de 
salcii și 70 de chiparoși, în 
aliniamentul malului, care asigură 
bordarea lacului, completează 
peisajul și creează un aliniament 
verde, nou. S-a asigurat iluminatul 
nocturn cu 44 de stâlpi dedicați, 
cu reflector orientabil pe bază de 
led-uri, ceea ce face ca noua 
facilitate să fie accesibilă și sigură 
și după lăsarea întunericului.
Reprezentanţii primăriei consideră 
acest prim traseu ca fiind prioritar 
în cadrul unui program mai amplu, 
ce va include cele mai importante 
zone de agreement ale Chitilei și 
ale împrejurimilor, iar în viitor, 
după extinderea rețelei velo, se 
prevede să existe și locuri de 
popas, amenajate cu rasteluri şi 
mobilier stradal (precum bănci şi 

Pentru a nu fi luaţi prin 
surprindere, locuitorii oraşului 
Chitila sunt sfătuiţi să facă 
pregătirile necesare pentru 
sezonul rece. În acest sens, pentru 
confortul familiei şi eliminarea 
unor eventuale riscuri, propunem 
următoarele măsuri: pregătirea 
sobelor pentru încălzirea locuinţei 
să se facă în primul rând cu 
verificarea şi curăţarea coşurilor 
de evacuare a fumului; încăperile 
să se aerisească permanent şi să 
nu adormim înainte de a se stinge 
focul din sobă; centralele termice 
sau instalaţiile de încălzire cu gaze 
naturale să fie verificate numai de 

personal autorizat; să nu folosim 
ca sursă de căldură instalaţii 
improvizate şi să ne asigurăm că 
detectorul de gaze cu electrovalvă 
funcţionează în condiţii optime. 
De asemenea, este interzis şi se 
sancţionează abandonarea 
resturilor vegetale din propria 
gospodărie prin locuri virane sau 
la marginea oraşului, acestea 
trebuind depozitate lângă pubelele 
cu resturi menajere, urmând a fi 
ridicate de serviciile locale 
specializate în acest sens. 
Este interzis şi se sancţionează 
arderea resturilor vegetale ca o 
soluţie uşoară şi la îndemână, 

Știri

Se lucrează susținut pentru ca micuții din Chitila să aibă un nou loc
de joacă igienizat și modernizat

Edilii orașului Chitila vor 
finaliza în luna decembrie 
încă una din seria de acţiuni 
destinate înfrumuseţării şi 
modernizării oraşului: va fi 
redeschis locul de joacă din 
Parcul CFR, modernizat, 
igenizat, reabilitat complet 
și dotat cu pavaj din cauciuc 
antitraumă. Lucrările 
efectuate au constat în 
principal în ecologizarea 
completă și curățarea 
locului care amenința să 
devină impracticabil 
din cauza deșeurilor 
aruncate aici.  Echipele de 

muncitori au procedat 
inițial la  demontarea 
echipamentelor de joacă 
pentru a elibera partea de 
infrastructură apoi au 
trecut la refacerea 
infrastructurii de beton cu 
un strat nou turnat pentru 
stabilizare și pentru 
refacerea planeității, iar în 
scurt timp se va trece 
turnarea stratului special de 
cauciuc moale, poros, de tip 
antitraumă și de 
repoziționare a aparatelor 
de joacă pe noul suport  
colorat în nuanțe vesele și 

extrem de atractiv.
Spațiul de joacă, de 300 de 
mp, curat și modernizat va 
fi deschis în curând 
accesului public, copiii abia 
așteptând să testeze 
aparatele pregătite special 
pentru ei, iar părinții 
apreciind în special 
inițiativa avută în realizarea 
unui loc de joacă modern, 
igenizat și dotat cu utilaje 
omologate, dar și faptul că 
suprafața de joacă este 
antitraumă pentru a proteja 
copii împotriva rănirilor 
accidentale.

activitate nepermisă de normele de 
mediu, ca și incendierea vegetaţiei 
aflată pe suprafeţele agricole.
Revenim şi aducem în atenţia 
locuitorilor obligaţia fiecărui 
proprietar de locuinţă de a încheia 

poliţa de asigurare împotriva 
dezastrelor naturale. 
Precizăm că, în situaţia 
nerespectării acestei obligații, 
sancţiunea este în cuantum de 500 
lei.

coşuri de gunoi) și chiar instalaţii de 
umflare a pneurilor şi de verificare a 
presiunii acestora. Pista pentru 
biciclete nu este doar o facilitate 
nouă de recreere și petrecere a 
timpului liber pentru chitileni, ci, de 
asemenea, noua infrastructură 
poate promova conceptul de 

turism sustenabil la nivelul Chitilei, 
oferind accesul la peisajul 
extraordinar al lacului și al viitorului 
parc natural al Văii Mangului. 
Inițiativa a fost primită foarte 
bine în rândul cetățenilor orașului, 
amatori sau nu de plimbări pe două 
roti. 
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Victor i-a plăcut enorm ceea 
ce învăța și voia mereu să 
încerce lucruri tot mai grele, 
mai avansate, mai deosebite, 
unele la care nu se gândea 
nimeni: „În plus, exemplul 
meu în viață, mătușă mea 
Alina Chelaru, de asemenea 
cadru didactic, au făcut să 
mă îndrăgostesc de meseria 
de dascăl și au aprins acea 
dorință de a ajuta, a forma și 
a ghida în viață tinerii 
învățăcei”. Însă el, drumul, 
nu a fost deloc ușor, cu toate 
că așa ar părea. A înglobat 
luni și ani de învățătură, de 
muncă, de cursuri și 
supracalificări și conceperea 
de proiecte cu nume 
complicate. Dar și 
implicarea în numeroase 
proiecte pedagogice de 
voluntariat dedicate celor 
mici: „Activitatea 
pedagogică a început la 
Asociația „Sfântul 
Arhidiacon Ștefan”, un loc 
primitor pentru copiii săraci 
dar dornici să învețe, unde 
lucram cu cei mici la 
matematică și desen și 
făceam temele primite la 
școală. Au urmat vizitele în 
căminul de copii „Robin 

Hood”, prin Asociația 
ACUMA, vizite cu un mare 
impact emoțional asupra 
mea, datorită nevoii de 
iubire și poate, uneori, doar 
de o îmbrățișare a acelor 
copii. De circa 3 ani m-am 
implicat în Fundația PRO 
Chitila, o fundație care m-a 
făcut să am din nou 
încredere în sentimentele 
pure pe care oamenii le pot 
transmite fără să aștepte 
nimic în schimb și unde 
reușim să ducem la capăt 
multe activități prin care 
Chitila a fost propulsată 
într-o mulțime de domenii: 
educative, sociale, sportive și 
nu numai. Implicarea mea a 
continuat și în grupul TNL 
Chitila, în funcția de secretar 
general, unde am cunoscut 
oameni frumoși din toate 
punctele de vedere, dar și 
dornici să poziționeze orașul 
nostru la cel mai înalt nivel 
și unde am reușit, prin 
parteneriate și activități, să 
sudam comunitatea 
chitileană. Am continuat 
lucrul cu copiii, predând la 
Școală nr.13 Străulești, unde 
colegii mei au devenit o a 
doua familie, unde am reușit 

să simt cu adevărat 
interacțiunea cu elevii și 
unde am pictat gardul școlii, 
cu ajutorul profesorilor și al 
micilor școlari cărora le-am 
pus pensula în mână. Apoi, 
am organizat un vernisaj cu 
picturile elevilor mei de la 
Creative Kids-Chitila, 
la Casa de Cultură „Tudor 
Arghezi” unde, pe lângă 
părinți și copii, au participat 
și personalități care au 
încurajat această 
manifestare a artei. Da, aș 
vrea să fac din Chitila locul 
de unde pleacă activitățile 
frumoase, educative, 
oamenii înzestrați sufletește, 
spiritual și cultural, pentru 
ca tânăra generație să aibă 
acea speranța a unui viitor 
luminos”.

De la pasiune la dedicație
Victor Dumitru este un viitor arhitect, dedicat voluntariatului și 
proiectelor generoase, care a reușit să  descopere secretul 
echilibrului între imaginație, dăruire și reușită.

Victor Gabriel are doar 21 
de ani, este student la 
Facultatea de Arhitectură și 
Urbanism ‚,Ion Mincu'' și 
spune cu seriozitate că are 
credința schimbării pe care 
munca lui o poate aduce în 
lume. S-a născut cu har și 
cu talent artistic și alegerile 
din viață l-au condus către 
știința liniilor și spațiilor 
perfecte, către creația 
dedicată oamenilor, dar și 
către vocația didactică. 

„Activitatea mea a început 
odată cu dorința de a da 
mai departe ce am învățat 
pe parcursul școlii. Orele de 
matematică de la „Ion 
Vișoiu”, cu profesoara 
Gheorghița Furtună, au 
reușit să îmi contureze 
cursul în viață: arhitectura. 
Mi se părea fascinantă 
geometria și o urmăream 
pe doamna profesoară cu 
admirație, pentru că preda 
o astfel de materie”. Lui 

Drumul către performanță 
Dacă de obicei din viața sportivă a Chitilei vorbim despre tinerele 
speranțe, vom încerca să mergem astăzi pe marginea terenului de 
joc, către antrenori. 

Poveste de succes

La 29 ani este de 7 ori campion 
național de box la toate categoriile 
de varstă, are în vitrină 5 Cupe ale 
României și nu mai știe nici el câte 
medalii de aur și diplome de la 
turneele naționale și internaționale 
câștigate, are participări la 
mondiale și europene, este 
antrenor la clubul Steaua, luna 
aceasta a devenit vicecampion al 
României la categoria 75 de kg, iar 
cu câteva zile în urmă a susținut 
meciul cu numărul 4 la 
profesionism. Este Gabriel Iulian 
Stan, un chitilean tare ca fierul, iute 
ca oțelul și cu o carieră desprinsă 
parcă din filmul despre Rocky, 
boxerul care luptă „singur împotriva 

lumii”. Gabi este un luptător și 
spune amuzat că uite, asta e 
diferență dintre campioni și 
oamenii obișnuiți: acolo unde cei 
din urmă se opresc, campionii 
merg mai departe. Și mai e o 
diferență: cantitatea de muncă. 
Care se măsoară în multele 
kilograme date jos, la 
antrenamentele de fiecare zi: „Eu 
muncesc în ring non-stop, cu 
program respectat la secundă. 
Acesta e secretul victoriilor. Muncă, 
muncă și din nou muncă”. La rețeta 
aceasta  „magică” se adaugă o 
vointă de fier: „Îmi impun lucruri și 
mă țin de ele. Dacă am un obiectiv, 
lupt pentru el cu toate forțele mele. 
E ca un fel de a mă cuceri pe mine 
însumi. Pentru că boxul e în primul 
rând o luptă psihică. Dacă o câștigi 
cu tine, ai șanse și cu adversarul, 
în ring! Evident, se aplică și 
reciproca: poți să ai cel mai tare 
psihic, dacă fizic nu ești puternic și 
adversarul te-a lovit cum trebuie, te 
prăbușești, nu reziști. În ring, preia 
controlul subconștientul, care 
lucrează pe «pilot automat» cu 
ceea ce ai învățat la antrenament”. 
Sunt curios de la cine și ce a 
învățat cel mai mult în box, până 
acum. „Mi-a plăcut enorm Lucian 

Bute, dar și Floyd Mayweather. Le-
am studiat toate meciurile de la 
profesioniști. Boxul mi-a oferit 
disciplină:  m-a învățat să respect 
un program, un regim de 
antrenament, un regim de masă. 
Pentru că, dorindu-ți foarte mult să 
ajungi pe culmile performanței, de 
obicei când ai un eșec te analizezi: 
dacă mă antrenam mai mult, dacă 
nu pierdeam două nopți, dacă… Și 
uite așa, ajungi să te autoeduci”. 
Băiatul înalt și serios, care pășea 
timid în sala „Grivița” din Capitală 
acum vreo 16 ani, a ajuns deja 
departe, dar încă vede multe 
provocări în față: „Nu îmi fac 

planuri mari, o iau pas cu pas. 
Țelul meu e să ajung pe podium la 
profesionism, dar până atunci mai 
am și alte borne: Europenele, 
Mondialele…”. Până când își va 
vedea visul cu ochii, familia și 
prietenii îi asigură confortul psihic 
necesar marii performanțe: „Dacă 
nu ai echilibru emoțional nu te mai 
poți concentra la antrenament și la 
meciuri. Trebuie să ai liniște în 
spate”, spune el și recunoaște că 
un alt sprijin important vine din 
partea publicului din Chitila, de la 
toți suporterii săi, pentru care Gabi 
Iulian Stan este un nume și un 
campion.

Interviu

„Fiți alături de noi: împreună putem salva vieți!”
Marilena Buculeasa este asistentă medicală, medicină generală, la 
dispensarul Chitila și este pasionată de meseria ei și de sănătatea 
chitilenilor a căror grijă o are. Vorbește cu pasiune despre problemele 
din sănătate cu care se luptă și schimbările necesare, despre educația 
sanitară și, mai ales, despre prevenirea bolilor și salvarea oamenilor 
care vin la medic. În spatele zâmbetului ei nelipsit și a căldurii cu care 
își tratează pacienții stă o poveste de viață și dăruire pe care o 
întâlnești doar rareori. 
Oful ei este dotarea dispensarului și bolile serioase pe care o aparatură 
modernă le-ar putea preveni sau ar ușura vindecarea lor și viețile pe 
care le-ar putea salva. „Conform statisticilor, infarctul miocardic apare 
cel mai frecvent la cei peste 50 de ani, însă în ultima perioadă 
incidenţa acestei boli a crescut la persoanele tinere, cu o creştere mai 
importantă la grupa de vârstă 25-35 ani. Experienţa acumulată în 
ultimii ani ne-a arătat că infarctul miocardic acut nu mai este doar o 
problemă a vârstnicului, ci devine din ce în ce mai frecvent un pericol 
real pentru persoanele chiar şi până în 40 ani. Cei tineri pot asocia un 
cumul de factori de risc care conduc precoce la îmbătrânirea vaselor 
inimii şi cresc mult riscul de infarct miocardic. De reţinut că orice 
durere toracică, mai ales la un pacient tânăr, trebuie investigată într-
un serviciu dotat cu mijloace de diagnostic al patologiei coronariene, 
iar dintre investigaţii, electrocardiograma este prima care trage un 
semnal de alarmă asupra unei suferințe coronariene și poate salva de 
multe ori vieți”. De aceea, împreună cu doctorul Corneliu Culcea, a 
avut inițiativa unică de a demara o campanie de strângere de fonduri 
pentru dotarea dispensarului Chitila cu un electrocardiograf portabil, 

un aparat din dotarea minimală a unui dispensar modern, care însă nu 
există în niciun cabinet medical din oraș și care ar putea diagnostica 
precoce o boală de inimă, o suferință coronariană de care nu știi sau 
chiar ar putea salva, de multe ori, viețile celor care vin aici, cu urgențe 
cardiace. 
„Vedem la televizor cum câte o vedetă strânge o sumă mare de bani în 
timp record sau diferite anunțuri prin ziare care ne îndeamnă să 
ajutăm familii nevoiașe. Dar ce se întamplă dacă nu ești vedetă, dar 
totuși vrei să ajuți oamenii bolnavi și să organizezi, cu puterile tale, o 
campanie de strângere de fonduri? Apelezi la comunitate, la cei cărora 
le pasă, la companiile și firmele din oraș care au angajați de sănătatea 
cărora ar trebui să aibă grijă, alergi, cauți, încerci să-i convingi pe cei 
cu putere financiară să susțină 
achiziționarea unui apparat EKG 
pentru dotarea dispensarului din 
orașul Chitila”. Asta face și 
Marilena, care speră să poată ajuta 
astfel oamenii din oraș și e uimitor 
să vezi cum o inițiativă destinată 
binelui poate învinge uneori chiar şi 
obstacole la care unii nici măcar nu 
se gândesc. Puteți dona și voi în 
contul deschis la Libra Bank: 
RO61BREL0002001606420100, al 
cărui titular este dr. Corneliu 
Culcea.

Campionul pe care Chitila îl iubește

Care e secretul?
Un secret, dacă poate fi 
numit așa, este relația 
antrenor-părinte-copil, care, 
la noi, decurge excelent.

Care credeți că ar fi 
calitățile unui copil care 
vrea să se apuce de 
fotbal?
Unui copil care ar dori să 
vină la fotbal i-aș recomanda 
două lucruri, restul 
calităților necesare fiind 
construibile: să aibă vie 
dorința de a învăța lucruri 
noi și o stare de 
autodepășire de la zi la zi, de 
la antrenament la 
antrenament

Ce relație aveți cu 
jucătoriii? Sunteți un 
antrenor foarte strict cu 
programul acestora?
Relația mea cu jucătorii este 
una apropiată, dar, în același 

timp, cer foarte multă 
disciplină în timpul 
antrenamentelor, dar și în 
afara stadionului, unii 
jucători plătind cu 
excluderea neintregrarea lor 
în programul nostru.

Aveți o mulțime de copii 
care v-au trecut prin 
mână. De cine sunteți 
mândru?
Nu sunt mândru de un 
jucător, sunt mândru de 
întreaga echipă. Și să 
amintim și lotul echipei 
noastre. Portari: Petre 
Valentin, Bădiță Ștefan, 
fundași: Dumitrache Iulian, 
Ciulei Robert, Baltag Rareș, 
Sandu Giovani, Bârlădeanu 
Rareș, Tănase Ștefan, 
mijlocași: Milea Alexandru, 
Motoroiu Laurențiu, 
Ioachim Ștefan, Vâlcu Vlad 
și atacanții: Maci Radu, 
Ardeeru Silviu, Neagu 

Andrei și Pietrariu Adrian. 
Ce valori încercați să le 
insuflați jucătorilor? 
Disciplină, altruism pe teren 
și în afara lui, dorință de 
autodepășire permanent și 
mai cu seamă să gestioneze 
corect relația sport-școală.

Care este cea mai mare 
satisfacție din carierea 
dvs. de antrenor de până 
acum? 
Satisfacțiile în cariera mea 
de antrenor au venit de la 
echipa de seniori F.C. Chitila 
unde, pentru o mare 
perioadă de timp, am 
dominat la nivel de Liga a 
IV-a fotbalul bucureștean și 
ulterior pe cel din Ilfov și cu 
care am câștigat 
Campionatul Municipal în 
2012, 2013 și 2015, Cupa 
României în 2012 și 2015 și 
am fost campionii județului 
Ilfov în 2016. 

Puțini dintre cei care 
aplaudă golurile 
spectaculoase sau fazele de 
kinogramă ale „sportului 
rege” îl cunosc. Însă fără el, 
pur și simplu lucrurile nu 
ar merge. Petruș Pârvu este 
omul care stă în spatele 
performanțelor fotbaliștilor 
chitileni. 

Vorbiți-mi puțin despre 
rezultatele echipei de 
juniori de la CS Chitila 
acum, la finalul turului. 

Cu echipa noastră de 
juniori avem o misiune 
extrem de grea, dar 
asumată: de trei ani jucăm 
împotriva unor jucători cu 
un an sau chiar doi mai 
mari decât majoritatea 
jucătorilor noștri și totuși 
echipa CS Chitila a reușit 
victorii împotriva unor 
echipe de primă linie 
precum Rapid, Dinamo, 
Academia Juniorul sau 
Sportul Studențesc și  
exemplele pot continua.



Victor i-a plăcut enorm ceea 
ce învăța și voia mereu să 
încerce lucruri tot mai grele, 
mai avansate, mai deosebite, 
unele la care nu se gândea 
nimeni: „În plus, exemplul 
meu în viață, mătușă mea 
Alina Chelaru, de asemenea 
cadru didactic, au făcut să 
mă îndrăgostesc de meseria 
de dascăl și au aprins acea 
dorință de a ajuta, a forma și 
a ghida în viață tinerii 
învățăcei”. Însă el, drumul, 
nu a fost deloc ușor, cu toate 
că așa ar părea. A înglobat 
luni și ani de învățătură, de 
muncă, de cursuri și 
supracalificări și conceperea 
de proiecte cu nume 
complicate. Dar și 
implicarea în numeroase 
proiecte pedagogice de 
voluntariat dedicate celor 
mici: „Activitatea 
pedagogică a început la 
Asociația „Sfântul 
Arhidiacon Ștefan”, un loc 
primitor pentru copiii săraci 
dar dornici să învețe, unde 
lucram cu cei mici la 
matematică și desen și 
făceam temele primite la 
școală. Au urmat vizitele în 
căminul de copii „Robin 

Hood”, prin Asociația 
ACUMA, vizite cu un mare 
impact emoțional asupra 
mea, datorită nevoii de 
iubire și poate, uneori, doar 
de o îmbrățișare a acelor 
copii. De circa 3 ani m-am 
implicat în Fundația PRO 
Chitila, o fundație care m-a 
făcut să am din nou 
încredere în sentimentele 
pure pe care oamenii le pot 
transmite fără să aștepte 
nimic în schimb și unde 
reușim să ducem la capăt 
multe activități prin care 
Chitila a fost propulsată 
într-o mulțime de domenii: 
educative, sociale, sportive și 
nu numai. Implicarea mea a 
continuat și în grupul TNL 
Chitila, în funcția de secretar 
general, unde am cunoscut 
oameni frumoși din toate 
punctele de vedere, dar și 
dornici să poziționeze orașul 
nostru la cel mai înalt nivel 
și unde am reușit, prin 
parteneriate și activități, să 
sudam comunitatea 
chitileană. Am continuat 
lucrul cu copiii, predând la 
Școală nr.13 Străulești, unde 
colegii mei au devenit o a 
doua familie, unde am reușit 

să simt cu adevărat 
interacțiunea cu elevii și 
unde am pictat gardul școlii, 
cu ajutorul profesorilor și al 
micilor școlari cărora le-am 
pus pensula în mână. Apoi, 
am organizat un vernisaj cu 
picturile elevilor mei de la 
Creative Kids-Chitila, 
la Casa de Cultură „Tudor 
Arghezi” unde, pe lângă 
părinți și copii, au participat 
și personalități care au 
încurajat această 
manifestare a artei. Da, aș 
vrea să fac din Chitila locul 
de unde pleacă activitățile 
frumoase, educative, 
oamenii înzestrați sufletește, 
spiritual și cultural, pentru 
ca tânăra generație să aibă 
acea speranța a unui viitor 
luminos”.

De la pasiune la dedicație
Victor Dumitru este un viitor arhitect, dedicat voluntariatului și 
proiectelor generoase, care a reușit să  descopere secretul 
echilibrului între imaginație, dăruire și reușită.

Victor Gabriel are doar 21 
de ani, este student la 
Facultatea de Arhitectură și 
Urbanism ‚,Ion Mincu'' și 
spune cu seriozitate că are 
credința schimbării pe care 
munca lui o poate aduce în 
lume. S-a născut cu har și 
cu talent artistic și alegerile 
din viață l-au condus către 
știința liniilor și spațiilor 
perfecte, către creația 
dedicată oamenilor, dar și 
către vocația didactică. 

„Activitatea mea a început 
odată cu dorința de a da 
mai departe ce am învățat 
pe parcursul școlii. Orele de 
matematică de la „Ion 
Vișoiu”, cu profesoara 
Gheorghița Furtună, au 
reușit să îmi contureze 
cursul în viață: arhitectura. 
Mi se părea fascinantă 
geometria și o urmăream 
pe doamna profesoară cu 
admirație, pentru că preda 
o astfel de materie”. Lui 

Drumul către performanță 
Dacă de obicei din viața sportivă a Chitilei vorbim despre tinerele 
speranțe, vom încerca să mergem astăzi pe marginea terenului de 
joc, către antrenori. 

Poveste de succes

La 29 ani este de 7 ori campion 
național de box la toate categoriile 
de varstă, are în vitrină 5 Cupe ale 
României și nu mai știe nici el câte 
medalii de aur și diplome de la 
turneele naționale și internaționale 
câștigate, are participări la 
mondiale și europene, este 
antrenor la clubul Steaua, luna 
aceasta a devenit vicecampion al 
României la categoria 75 de kg, iar 
cu câteva zile în urmă a susținut 
meciul cu numărul 4 la 
profesionism. Este Gabriel Iulian 
Stan, un chitilean tare ca fierul, iute 
ca oțelul și cu o carieră desprinsă 
parcă din filmul despre Rocky, 
boxerul care luptă „singur împotriva 

lumii”. Gabi este un luptător și 
spune amuzat că uite, asta e 
diferență dintre campioni și 
oamenii obișnuiți: acolo unde cei 
din urmă se opresc, campionii 
merg mai departe. Și mai e o 
diferență: cantitatea de muncă. 
Care se măsoară în multele 
kilograme date jos, la 
antrenamentele de fiecare zi: „Eu 
muncesc în ring non-stop, cu 
program respectat la secundă. 
Acesta e secretul victoriilor. Muncă, 
muncă și din nou muncă”. La rețeta 
aceasta  „magică” se adaugă o 
vointă de fier: „Îmi impun lucruri și 
mă țin de ele. Dacă am un obiectiv, 
lupt pentru el cu toate forțele mele. 
E ca un fel de a mă cuceri pe mine 
însumi. Pentru că boxul e în primul 
rând o luptă psihică. Dacă o câștigi 
cu tine, ai șanse și cu adversarul, 
în ring! Evident, se aplică și 
reciproca: poți să ai cel mai tare 
psihic, dacă fizic nu ești puternic și 
adversarul te-a lovit cum trebuie, te 
prăbușești, nu reziști. În ring, preia 
controlul subconștientul, care 
lucrează pe «pilot automat» cu 
ceea ce ai învățat la antrenament”. 
Sunt curios de la cine și ce a 
învățat cel mai mult în box, până 
acum. „Mi-a plăcut enorm Lucian 

Bute, dar și Floyd Mayweather. Le-
am studiat toate meciurile de la 
profesioniști. Boxul mi-a oferit 
disciplină:  m-a învățat să respect 
un program, un regim de 
antrenament, un regim de masă. 
Pentru că, dorindu-ți foarte mult să 
ajungi pe culmile performanței, de 
obicei când ai un eșec te analizezi: 
dacă mă antrenam mai mult, dacă 
nu pierdeam două nopți, dacă… Și 
uite așa, ajungi să te autoeduci”. 
Băiatul înalt și serios, care pășea 
timid în sala „Grivița” din Capitală 
acum vreo 16 ani, a ajuns deja 
departe, dar încă vede multe 
provocări în față: „Nu îmi fac 

planuri mari, o iau pas cu pas. 
Țelul meu e să ajung pe podium la 
profesionism, dar până atunci mai 
am și alte borne: Europenele, 
Mondialele…”. Până când își va 
vedea visul cu ochii, familia și 
prietenii îi asigură confortul psihic 
necesar marii performanțe: „Dacă 
nu ai echilibru emoțional nu te mai 
poți concentra la antrenament și la 
meciuri. Trebuie să ai liniște în 
spate”, spune el și recunoaște că 
un alt sprijin important vine din 
partea publicului din Chitila, de la 
toți suporterii săi, pentru care Gabi 
Iulian Stan este un nume și un 
campion.

Interviu

„Fiți alături de noi: împreună putem salva vieți!”
Marilena Buculeasa este asistentă medicală, medicină generală, la 
dispensarul Chitila și este pasionată de meseria ei și de sănătatea 
chitilenilor a căror grijă o are. Vorbește cu pasiune despre problemele 
din sănătate cu care se luptă și schimbările necesare, despre educația 
sanitară și, mai ales, despre prevenirea bolilor și salvarea oamenilor 
care vin la medic. În spatele zâmbetului ei nelipsit și a căldurii cu care 
își tratează pacienții stă o poveste de viață și dăruire pe care o 
întâlnești doar rareori. 
Oful ei este dotarea dispensarului și bolile serioase pe care o aparatură 
modernă le-ar putea preveni sau ar ușura vindecarea lor și viețile pe 
care le-ar putea salva. „Conform statisticilor, infarctul miocardic apare 
cel mai frecvent la cei peste 50 de ani, însă în ultima perioadă 
incidenţa acestei boli a crescut la persoanele tinere, cu o creştere mai 
importantă la grupa de vârstă 25-35 ani. Experienţa acumulată în 
ultimii ani ne-a arătat că infarctul miocardic acut nu mai este doar o 
problemă a vârstnicului, ci devine din ce în ce mai frecvent un pericol 
real pentru persoanele chiar şi până în 40 ani. Cei tineri pot asocia un 
cumul de factori de risc care conduc precoce la îmbătrânirea vaselor 
inimii şi cresc mult riscul de infarct miocardic. De reţinut că orice 
durere toracică, mai ales la un pacient tânăr, trebuie investigată într-
un serviciu dotat cu mijloace de diagnostic al patologiei coronariene, 
iar dintre investigaţii, electrocardiograma este prima care trage un 
semnal de alarmă asupra unei suferințe coronariene și poate salva de 
multe ori vieți”. De aceea, împreună cu doctorul Corneliu Culcea, a 
avut inițiativa unică de a demara o campanie de strângere de fonduri 
pentru dotarea dispensarului Chitila cu un electrocardiograf portabil, 

un aparat din dotarea minimală a unui dispensar modern, care însă nu 
există în niciun cabinet medical din oraș și care ar putea diagnostica 
precoce o boală de inimă, o suferință coronariană de care nu știi sau 
chiar ar putea salva, de multe ori, viețile celor care vin aici, cu urgențe 
cardiace. 
„Vedem la televizor cum câte o vedetă strânge o sumă mare de bani în 
timp record sau diferite anunțuri prin ziare care ne îndeamnă să 
ajutăm familii nevoiașe. Dar ce se întamplă dacă nu ești vedetă, dar 
totuși vrei să ajuți oamenii bolnavi și să organizezi, cu puterile tale, o 
campanie de strângere de fonduri? Apelezi la comunitate, la cei cărora 
le pasă, la companiile și firmele din oraș care au angajați de sănătatea 
cărora ar trebui să aibă grijă, alergi, cauți, încerci să-i convingi pe cei 
cu putere financiară să susțină 
achiziționarea unui apparat EKG 
pentru dotarea dispensarului din 
orașul Chitila”. Asta face și 
Marilena, care speră să poată ajuta 
astfel oamenii din oraș și e uimitor 
să vezi cum o inițiativă destinată 
binelui poate învinge uneori chiar şi 
obstacole la care unii nici măcar nu 
se gândesc. Puteți dona și voi în 
contul deschis la Libra Bank: 
RO61BREL0002001606420100, al 
cărui titular este dr. Corneliu 
Culcea.

Campionul pe care Chitila îl iubește

Care e secretul?
Un secret, dacă poate fi 
numit așa, este relația 
antrenor-părinte-copil, care, 
la noi, decurge excelent.

Care credeți că ar fi 
calitățile unui copil care 
vrea să se apuce de 
fotbal?
Unui copil care ar dori să 
vină la fotbal i-aș recomanda 
două lucruri, restul 
calităților necesare fiind 
construibile: să aibă vie 
dorința de a învăța lucruri 
noi și o stare de 
autodepășire de la zi la zi, de 
la antrenament la 
antrenament

Ce relație aveți cu 
jucătoriii? Sunteți un 
antrenor foarte strict cu 
programul acestora?
Relația mea cu jucătorii este 
una apropiată, dar, în același 

timp, cer foarte multă 
disciplină în timpul 
antrenamentelor, dar și în 
afara stadionului, unii 
jucători plătind cu 
excluderea neintregrarea lor 
în programul nostru.

Aveți o mulțime de copii 
care v-au trecut prin 
mână. De cine sunteți 
mândru?
Nu sunt mândru de un 
jucător, sunt mândru de 
întreaga echipă. Și să 
amintim și lotul echipei 
noastre. Portari: Petre 
Valentin, Bădiță Ștefan, 
fundași: Dumitrache Iulian, 
Ciulei Robert, Baltag Rareș, 
Sandu Giovani, Bârlădeanu 
Rareș, Tănase Ștefan, 
mijlocași: Milea Alexandru, 
Motoroiu Laurențiu, 
Ioachim Ștefan, Vâlcu Vlad 
și atacanții: Maci Radu, 
Ardeeru Silviu, Neagu 

Andrei și Pietrariu Adrian. 
Ce valori încercați să le 
insuflați jucătorilor? 
Disciplină, altruism pe teren 
și în afara lui, dorință de 
autodepășire permanent și 
mai cu seamă să gestioneze 
corect relația sport-școală.

Care este cea mai mare 
satisfacție din carierea 
dvs. de antrenor de până 
acum? 
Satisfacțiile în cariera mea 
de antrenor au venit de la 
echipa de seniori F.C. Chitila 
unde, pentru o mare 
perioadă de timp, am 
dominat la nivel de Liga a 
IV-a fotbalul bucureștean și 
ulterior pe cel din Ilfov și cu 
care am câștigat 
Campionatul Municipal în 
2012, 2013 și 2015, Cupa 
României în 2012 și 2015 și 
am fost campionii județului 
Ilfov în 2016. 

Puțini dintre cei care 
aplaudă golurile 
spectaculoase sau fazele de 
kinogramă ale „sportului 
rege” îl cunosc. Însă fără el, 
pur și simplu lucrurile nu 
ar merge. Petruș Pârvu este 
omul care stă în spatele 
performanțelor fotbaliștilor 
chitileni. 

Vorbiți-mi puțin despre 
rezultatele echipei de 
juniori de la CS Chitila 
acum, la finalul turului. 

Cu echipa noastră de 
juniori avem o misiune 
extrem de grea, dar 
asumată: de trei ani jucăm 
împotriva unor jucători cu 
un an sau chiar doi mai 
mari decât majoritatea 
jucătorilor noștri și totuși 
echipa CS Chitila a reușit 
victorii împotriva unor 
echipe de primă linie 
precum Rapid, Dinamo, 
Academia Juniorul sau 
Sportul Studențesc și  
exemplele pot continua.



comunica findcă, așa cum 
spunea Mata Hari: ,,Dansul 
este un poem în care fiecare 
mișcare este un cuvânt”. 
Dansul are un efect benefic 
asupra copiilor, el ajută la 
dezvoltarea armonioasă din 
punct de vedere fizic, psihic 
și intelectual. Este adevărat 
că dansul și mai ales dansul 
clasic este o disciplină 
riguroasă, unde seriozitatea 
și ambiția sunt la cote 
maxime”, ne-a spus Daniela 
Militaru, directorul grădinițelor 
Voinicel.
Prezentarea coregrafei Maria 
Popa a debutat cu expunerea 
unor costume de balet 
purtate de balerini consacrați 
și a continuat cu cea a 
poantelor, încălțările speciale 

pe care balerinele le poartă 
în spectacole. Totul însoțit de 
”explicații muzicale” de 
răspunsuri peste răspunsuri 
la toate întrebările pe care 
prichindeii nu se mai opreau 
să le pună. „Copiii au fost 
fermecați văzând fragmente 
video din balete clasice de 
renume mondial, cum ar fi: 
Lacul Lebedelor, 
Cenușăreasa, Copellia, 
Crăiasă zăpezii, Spărgătorul 
de nuci sau Albă ca Zăpada 
și cei șapte pitici, iar la finalul 
evenimentului cei mici au 
participat chiar la montarea 
unui mic fragment din 
,,Dansul piticilor“ din baletul 
Albă că Zăpada și cei șapte 
pitici”, ne-a mai precizat 
Daniela Militaru.

Poveste magică
 de Halloween

Toți copiii care îndrăgesc confecționatul bostanilor și al costumelor 
„de speriat” au fost invitați în seara de Halloween  la petrecerea 
organizată de Fundația Pro Chitila alături de TNL Chitila.

Pentru câteva ore sala și scena 
Casei de Cultură, devenite 
neîncăpătoare, au fost locul de 
întâlnire al vrăjitoarelor, vampirilor, 
magiei și personajelor mascate și 
nu au lipsit, desigur, surprizele. 
Evenimentul a fost organizat de 
Fundația Pro Chitila și TNL, iar 
parteneri au fost Primăria Chitila și 
Profi. Copiii, împărţiţi pe grupe 
pentru a concura pentru cea mai 
bună echipă și ajutați de voluntarii 
fundației și de cei din organizația 

de tineret al PNL au râs pe 
săturarte, s-au speriat cu măsură, 
au dansat, au cântat, apoi au 
concurat și au avut ocazia să-şi 
prezinte costumele şi dovlecii 
sculptaţi, să-şi arate talentul de 
vrăjitori, să-şi ia premiile şi să 
petreacă un Halloween „de 
groază”.
Mozaicul de culori și forme a 
fermecat publicul venit să admire 
party-ul, imaginația celor mici 
întrecând de multe ori așteptările. 

Dovlecii au fost împodobiți cât mai 
original şi „horror”, cu tot felul de 
culori, unii au fost înfășurați cu 
beteală și stropiți cu roșu, alții au 
avut peruci sau mustăți și nu le-au 
lipsit luminile din interior. 
Sala a fost împodobită cu 
decorațiuni speciale și împreună 
cu fondul sonor care să 
simbolizeze evenimentul, au 
contribuit din plin la crearea 
unei atmosfere propice 
evenimentului.

Regal fără egal la Târgul
 de Toamnă al elevilor 

Aglomerație mare la un adevărat ”festin” colorat și savuors, ce a 
avut loc pe 16 noiembrie la Casa de Cultură „Tudor Arghezi”, acolo 
unde şi-a deschis porţile „Târgul de toamnă” al elevilor chitileni.

Mici și mari, școlarii 
chitileni din ciclul primar și 
de la gimnaziu deveniți 
pentru aceste momente 
adevărați comercianți i-au 
convins pe toți cei veniți la 
târg că produsele lor sunt 
cele mai frumoase și mai 
gustoase și, astfel, că 

merită toți banii. Cu toate 
că părinții sunt, în principal, 
cei care au trudit din greu 
la prepararea bunătăților 
de toamnă, micuții s-au 
dovedit a fi într-o adevărată 
vervă, mândrindu-se chiar 
cu produse preparate chiar 
la fața locului după rețete 

unicat. Evenimentul se află 
la cea de-a cincea ediție 
dovedindu-se, la fel ca 
toate celelalte, un adevărat 
succes, iar organizatorii 
susțin că astfel de acțiuni 
sunt cea mai bună cale de 
a-i educa pe copii în spiritul 
antreprenoriatului, dar și al 
filantropiei, căci elevii 
stabilesc singuri prețul 
produselor în funcţie de 
materialele folosite şi 
volumul de muncă, iar banii 
obținuți sunt folosiți pentru 
activități extrașcolare 
educative sau acțiuni de 
caritate.
Fiecare copil dintre cei 
peste 600 de expozanți şi-a 
invitat părinţii, bunicii sau 
prietenii la târgul organizat 
de Școala Gimnazială „Ion 
Vișoiu”, să admire şi să 
cumpere produsele 
preparate sau lucrate de ei 

înșiși, cu imaginaţie şi 
îndemânare, acasă sau la 
orele de abilităţi practice. 
Și-au găsit cumpărători 
numeroase decorațiuni și 
pandantivele realizate din 
fructe și legume, din semințe 
sau frunze și crengute, apoi 
picturi, colaje, felicitări, 

personaje închipuite din 
vegetale,  dar și ceramică 
pictată și o colecție superbă 
de icoane pe sticlă și pânză, 
la care s-au adăugat multe-
multe bunătăți, într-un 
adevărat regal gastronomic 
de toamnă, care avut un 
succes spectaculos.

Steluța cu Povești, prietena 
veselă și generoasă a 
copiilor din Chitila, a deschis 
și anul acesta campania sa 
de donații și daruri: „Crăciun 
de Poveste pentru toți 
copiii”, cu gândul să aducă 
zâmbete și luminițe de 
fericire pe chipul și în ochii 
celor mici. Campania de 
daruri destinate copiilor vrea 
să demonstreze încă o dată 
că nişte oameni cu inimă 
mare și suflet ales pot face 

lumea un loc mai frumos 
pentru micuții chitileni, în 
prag de Ajun. Și-au unit 
forțele: „Media 10 
Afterschool”, Fundaţia „Pro 
Chitila”, Fundaţia „Preţuieşte 
clipa”, Asociaţia „Sgrafito” 
Grădinița Voinicel și Şcoala 
Gimnazială „Prof. Ion 
Vişoiu”, Asociaţia „Acuma” şi 
Biserica „Sf. Ioan 
Botezătorul” cărora li s-au 
alăturat jurnalista Paula 
Rusu și o mulţime de 

voluntari care, transformaţi 
în spiriduşi ai Moşului, vor 
lucra la pregătirea și 
ambalarea cutiilor cu daruri 
care vor lua drumul către 
fiecare şcoală şi grădiniţă 
din Chitila. Organizatorii, și 
noi alături de ei, invităm pe 
toți cei ce doresc - persoane 
private, ONG-uri, firme și 
companii - să se alăture 
iniţiativei caritabile şi să 
doneze pentru clipele de 
bucurie ale unor micuţi, 
dulciuri, rechizite, jucării sau 
hăinuțe noi ce vor fi dăruite, 
într-o cutie colorată, 
școlarilor și preșcolarilor din 
Chitila. Le mulțumim tuturor 
celor care au donat și care 
vor mai dona, care cred încă 
în miracolul Crăciunului și 
aduc prin grija lor un strop 
de magie și care știu că 
există mereu un timp pentru 
a fi mai bun şi un timp în 
care este mai important să 
dăruieşti.

Incursiune în lumea magică a dansului  

Un eveniment deosebit, 
spectaculos și extrem de 
interesant a fost găzduit, la 

finalul lunii noiembrie, de 
grădinița ,,Voinicel“, 
eveniment ce a avut 

misiunea de a deschide 
apetitul celor mici pentru 
muzica și dansul clasic. 
Workshop-ul de dans 
pentru copii și întâlnirea 
extraordinară a 
prichindeilor de la Voinicel 
cu frumusețea unor mari 
pagini din baletul clasic a 
fost una dintre inițiativele 
educative ale Fundației Pro 
Chitila, condusă de Ana 
Simona Pâslaru și a avut la 
„pupitru” pe cunoscuta 
coregrafă Maria Popa, 
coordonator de proiecte 
educaționale. „Această 
disciplină artistică ne dă 
încredere în noi, ne 
armonizează trăirile și 
emoțiile, dar ne oferă și 
libertatea de a visa și de a 

Donații și daruri pentru un „Crăciun de Poveste” 
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întâlnire al vrăjitoarelor, vampirilor, 
magiei și personajelor mascate și 
nu au lipsit, desigur, surprizele. 
Evenimentul a fost organizat de 
Fundația Pro Chitila și TNL, iar 
parteneri au fost Primăria Chitila și 
Profi. Copiii, împărţiţi pe grupe 
pentru a concura pentru cea mai 
bună echipă și ajutați de voluntarii 
fundației și de cei din organizația 

de tineret al PNL au râs pe 
săturarte, s-au speriat cu măsură, 
au dansat, au cântat, apoi au 
concurat și au avut ocazia să-şi 
prezinte costumele şi dovlecii 
sculptaţi, să-şi arate talentul de 
vrăjitori, să-şi ia premiile şi să 
petreacă un Halloween „de 
groază”.
Mozaicul de culori și forme a 
fermecat publicul venit să admire 
party-ul, imaginația celor mici 
întrecând de multe ori așteptările. 

Dovlecii au fost împodobiți cât mai 
original şi „horror”, cu tot felul de 
culori, unii au fost înfășurați cu 
beteală și stropiți cu roșu, alții au 
avut peruci sau mustăți și nu le-au 
lipsit luminile din interior. 
Sala a fost împodobită cu 
decorațiuni speciale și împreună 
cu fondul sonor care să 
simbolizeze evenimentul, au 
contribuit din plin la crearea 
unei atmosfere propice 
evenimentului.

Regal fără egal la Târgul
 de Toamnă al elevilor 

Aglomerație mare la un adevărat ”festin” colorat și savuors, ce a 
avut loc pe 16 noiembrie la Casa de Cultură „Tudor Arghezi”, acolo 
unde şi-a deschis porţile „Târgul de toamnă” al elevilor chitileni.

Mici și mari, școlarii 
chitileni din ciclul primar și 
de la gimnaziu deveniți 
pentru aceste momente 
adevărați comercianți i-au 
convins pe toți cei veniți la 
târg că produsele lor sunt 
cele mai frumoase și mai 
gustoase și, astfel, că 

merită toți banii. Cu toate 
că părinții sunt, în principal, 
cei care au trudit din greu 
la prepararea bunătăților 
de toamnă, micuții s-au 
dovedit a fi într-o adevărată 
vervă, mândrindu-se chiar 
cu produse preparate chiar 
la fața locului după rețete 

unicat. Evenimentul se află 
la cea de-a cincea ediție 
dovedindu-se, la fel ca 
toate celelalte, un adevărat 
succes, iar organizatorii 
susțin că astfel de acțiuni 
sunt cea mai bună cale de 
a-i educa pe copii în spiritul 
antreprenoriatului, dar și al 
filantropiei, căci elevii 
stabilesc singuri prețul 
produselor în funcţie de 
materialele folosite şi 
volumul de muncă, iar banii 
obținuți sunt folosiți pentru 
activități extrașcolare 
educative sau acțiuni de 
caritate.
Fiecare copil dintre cei 
peste 600 de expozanți şi-a 
invitat părinţii, bunicii sau 
prietenii la târgul organizat 
de Școala Gimnazială „Ion 
Vișoiu”, să admire şi să 
cumpere produsele 
preparate sau lucrate de ei 

înșiși, cu imaginaţie şi 
îndemânare, acasă sau la 
orele de abilităţi practice. 
Și-au găsit cumpărători 
numeroase decorațiuni și 
pandantivele realizate din 
fructe și legume, din semințe 
sau frunze și crengute, apoi 
picturi, colaje, felicitări, 

personaje închipuite din 
vegetale,  dar și ceramică 
pictată și o colecție superbă 
de icoane pe sticlă și pânză, 
la care s-au adăugat multe-
multe bunătăți, într-un 
adevărat regal gastronomic 
de toamnă, care avut un 
succes spectaculos.

Steluța cu Povești, prietena 
veselă și generoasă a 
copiilor din Chitila, a deschis 
și anul acesta campania sa 
de donații și daruri: „Crăciun 
de Poveste pentru toți 
copiii”, cu gândul să aducă 
zâmbete și luminițe de 
fericire pe chipul și în ochii 
celor mici. Campania de 
daruri destinate copiilor vrea 
să demonstreze încă o dată 
că nişte oameni cu inimă 
mare și suflet ales pot face 

lumea un loc mai frumos 
pentru micuții chitileni, în 
prag de Ajun. Și-au unit 
forțele: „Media 10 
Afterschool”, Fundaţia „Pro 
Chitila”, Fundaţia „Preţuieşte 
clipa”, Asociaţia „Sgrafito” 
Grădinița Voinicel și Şcoala 
Gimnazială „Prof. Ion 
Vişoiu”, Asociaţia „Acuma” şi 
Biserica „Sf. Ioan 
Botezătorul” cărora li s-au 
alăturat jurnalista Paula 
Rusu și o mulţime de 

voluntari care, transformaţi 
în spiriduşi ai Moşului, vor 
lucra la pregătirea și 
ambalarea cutiilor cu daruri 
care vor lua drumul către 
fiecare şcoală şi grădiniţă 
din Chitila. Organizatorii, și 
noi alături de ei, invităm pe 
toți cei ce doresc - persoane 
private, ONG-uri, firme și 
companii - să se alăture 
iniţiativei caritabile şi să 
doneze pentru clipele de 
bucurie ale unor micuţi, 
dulciuri, rechizite, jucării sau 
hăinuțe noi ce vor fi dăruite, 
într-o cutie colorată, 
școlarilor și preșcolarilor din 
Chitila. Le mulțumim tuturor 
celor care au donat și care 
vor mai dona, care cred încă 
în miracolul Crăciunului și 
aduc prin grija lor un strop 
de magie și care știu că 
există mereu un timp pentru 
a fi mai bun şi un timp în 
care este mai important să 
dăruieşti.

Incursiune în lumea magică a dansului  

Un eveniment deosebit, 
spectaculos și extrem de 
interesant a fost găzduit, la 

finalul lunii noiembrie, de 
grădinița ,,Voinicel“, 
eveniment ce a avut 

misiunea de a deschide 
apetitul celor mici pentru 
muzica și dansul clasic. 
Workshop-ul de dans 
pentru copii și întâlnirea 
extraordinară a 
prichindeilor de la Voinicel 
cu frumusețea unor mari 
pagini din baletul clasic a 
fost una dintre inițiativele 
educative ale Fundației Pro 
Chitila, condusă de Ana 
Simona Pâslaru și a avut la 
„pupitru” pe cunoscuta 
coregrafă Maria Popa, 
coordonator de proiecte 
educaționale. „Această 
disciplină artistică ne dă 
încredere în noi, ne 
armonizează trăirile și 
emoțiile, dar ne oferă și 
libertatea de a visa și de a 

Donații și daruri pentru un „Crăciun de Poveste” 



Servicii funerare Florady va ofera un 
sprijin de nadejde la grea incercare 
non-stop. Telefon: 0722.151.027

Alătură-te 
echipei noastre!

www.pro-chitila.ro

Moș Crăciun și Sărbătorile fac parte din 
frumusețea iernii. Moș Crăciun are cadouri 
pentru toată lumea și vă așteaptă alături de 
el. Pentru detalii apelați la spiridușii 
moșului: 0767239122

 Cursuri de Dans Sportiv

 Clubul” Dans Sportiv Chitila” are deosebita 
placere de a vă invita în minunata și magica lume a 

dansului.

PROGRAM:

Copii
Marți- 17:00-18:

Joi- 17:00-18:
Vineri- 17:00-18:30

Adulți:
Luni- 21:00-22:00

Miercuri- 21:00-22:00

Adresa: Șos Banatului nr. 2 în incinta UTREC
Detalii: 0765938276

Antrenor: Bogdan Stanescu

http://www.pro-chitila.ro/

